

SCHOOL BUS INFORMATION 2024-2025

NOW AVAILABLE IN PARENT MOZAÏK PORTAL



SCHOOL BUS INFO

School bus information for your child is available on the Mozaïk Parents' Portal. You'll find the exact location of your bus stop, the time of the bus run, bus number, etc.

1. Log into  **mozaïkportal** using your credentials
2. Click on the "record" icon to access your child's file
3. From the drop-down menu, choose "Transport"
4. The bus route assigned to your child will be indicated
5. Click on the bus route number for exact location and time for your bus stop

Please be sure to consult again after August 26th 2024 to ensure no changes have been made to your busing information
If transportation is NOT required, please inform us by email!

DO YOU HAVE ANY QUESTIONS?



transport@cqsb.qc.ca | www.cqsb.qc.ca



KINDERGARTEN STUDENTS

The school will be providing a "Name Badge" to each kindergarten and first grade students on the first day of school. This badge will detail your **child's name, grade, and bus number**. We ask that the parent assures the visibility of the badge to help driver and school personnel.



Kindly note it is important that your child learns the proper safety rules of riding a school bus, we encourage you to review these rules which can be found on our website in the Transportation quick tab under the link **Policies**.

TRANSPORTATION POLICY

We invite you to review our School Transportation Policy and other new material added which can be found on our website under Transportation  Policies.

INFORMATIONS D'AUTOBUS SCOLAIRES 2024-2025

MAINTENANT DISPONIBLES SUR LE PORTAIL MOZAÏK DES PARENTS

INFO SUR LES AUTOBUS

Les informations sur les autobus scolaires de votre enfant sont disponibles sur le portail des parents de Mozaïk. Vous trouverez l'endroit de votre arrêt d'autobus, l'heure de passage, le numéro d'autobus, etc.

1. Connectez-vous à  [mozaïkportail](#) avec vos coordonnées
2. Cliquez sur l'icône « dossier » pour accéder au dossier de votre enfant
3. Dans le menu déroulant, choisissez « Transport »
4. Le parcours d'autobus assigné à votre enfant sera indiqué
5. Cliquez sur le numéro du parcours pour connaître l'endroit et l'heure exacts de l'arrêt

Consultez à nouveau après le 26 AOÛT, 2024 afin de vous assurer qu'aucun changement n'a été apporté à vos informations de transport. Transport n'est PAS requis? Merci de nous en informer par courriel.

AVEZ-VOUS DES QUESTIONS?



transport@cqsb.qc.ca | www.cqsb.qc.ca

ÉLÈVES DE MATERNELLE

L'école fournira un « porte-nom » à chaque élève de maternelle et de la première année à la première journée d'école. Ce porte-nom indiquera le **nom de votre enfant, sa classe et son numéro d'autobus**.



Veuillez noter qu'il est important que votre enfant apprenne les règles de sécurité à suivre dans un autobus scolaire. Nous vous encourageons à consulter ces règles qui se trouvent sur notre site sous le lien rapide « Transport » et dans l'onglet **Politiques**.

POLITIQUES DE TRANSPORT

Nous vous invitons à consulter notre politique de transport scolaire et tous les autres documents qui se trouvent sur notre site web sous le lien rapide « Transport » ☰ Politique.